
 
 

 

 

Fråga till Barn och skolnämndens ordförande angående skolskjuts 

Sverigedemokraterna är oroliga över den dyra och dåligt fungerande 
skolskjutsverksamheten i kommunen. Vilka åtgärder är pågående eller planeras för att 
komma till rätta med problemen? 

2020-10-09, Norrtälje 
Jacob Heitmann, Sverigedemokraterna 
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